
 
 
 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad 
mr. drs. G.D. Renkema 
 
 
Nijkerk, 15 januari 2015 
 

Geachte heer Renkema, 

Uit de raadsinformatie brief van 9 januari jl, blijkt dat er overeenstemming is bereikt met van 
Duinkerken over de aankoop van grond waar ook detailhandel gevestigd zal gaan worden. Voorts 
wordt geschreven dat zowel de voorzitter van de Nijkerkse Ondernemersvereniging als de 
binnenstadsmanager hier positief tegenover staan. 
 
De NOV laat echter weten: 

- Juist niet positief te staan tegenover de beoogde vestiging van Van Duinkerken. 
- Te twijfelen aan de betrokkenheid van het gemeentebestuur bij de grote problemen waar de 
ondernemers in de binnenstad tegenaan lopen. 
- Twijfels te hebben bij de openheid die door het college in dat kader wordt gegeven. 
 

De reactie van de NOV duidt op een beschadiging van het vertrouwen, dat de NOV in het college 
heeft. PRO21 vindt, dat het college altijd en voor iedereen een betrouwbare partner moet zijn, dus 
zeker ook als dat het ondernemersklimaat in de gemeente Nijkerk betreft. 
PRO21 wil daarom graag het volgende van het college weten. 

1) Onderschrijft u nog steeds volledig de inhoud van de raadsinformatiebrief? 
2) Kunt u aangeven waarop uw gedachte is gebaseerd, dat de NOV positief stond ten aanzien 
van de plannen? 
3) Hebt u inmiddels contact gehad met de NOV met betrekking tot de verschillen van opvatting? 
Zo ja, heeft dat geleid tot verandering van inzichten bij het college of bij de NOV? 
4) Hebt u bij het NOV de twijfel met betrekking tot de betrokkenheid en de openheid ten opzichte 
van de NOV besproken en kunnen wegnemen? 
5) Heeft de inhoud van de raadsinformatiebrief geleid tot schade in het onderlinge vertrouwen en 
de verstandhouding tussen het college en de NOV? Zo ja: hoe denkt u dit te verbeteren? 
6) Hebt u met de NOV, als belangrijke gesprekspartner bij de economische ontwikkelingen in 
deze gemeente, constructieve afspraken gemaakt om herhaling van dergelijke situaties te 
voorkomen? Zo ja: kunt u aangeven op welke wijze die afspraken nu zijn gemaakt? 

7) Is het college er zich van bewust dat er met deze plannen afgeweken wordt van eigen 
detailhandelnota? en zo ja waarom wordt hier van afgeweken 
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